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Addendum N° 2 

 
Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your 
firm, Addendum N° 2  is hereby issued. 
 
 
Question and Response : 
 
Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following question 
received to-date and DFO’s response. 
 
 
Q1.   We kindly request permission to submit customer references for our corporate experience 
as part of our proposal for the "Virtual French and English Language Group Training" opportunity. 
We propose three (3) English and three (3) French corporate training references to showcase our 
expertise in delivering language training solutions to diverse organizations. 
  
These references will exemplify our ability to tailor our services to meet corporate needs and align 
with the initiative's objectives. Your consideration of this adjustment to the RFP requirements is 
greatly appreciated. 
 
 
R1.   Five (5) references for English language training and five (5) references for French language 
training are required. 
 
 
 
 
 

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged. 
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Addenda no 2 
 

Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné 
transmise à votre entreprise, l’Addenda no 2 est émis. 
 
 
Question et réponse : 
 
Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir la question reçue à date et la 
réponse du MPO ci-dessous. 
 
Q1.   Nous vous demandons de bien vouloir nous autoriser à soumettre des références de clients 
pour notre expérience en entreprise dans le cadre de notre proposition pour l'opportunité "Formation 
virtuelle de groupe en français et en anglais". Nous proposons trois (3) références de formation en 
anglais et trois (3) références de formation en français pour démontrer notre expertise dans la 
fourniture de solutions de formation linguistique à diverses organisations. 
  
Ces références illustreront notre capacité à adapter nos services aux besoins des entreprises et à 
les aligner sur les objectifs de l'initiative. Nous vous remercions de bien vouloir prendre en 
considération cette modification des exigences de l'appel d'offres. 
 
R1.   Cinq (5) références pour la formation en langue anglaise et cinq (5) références pour la 
formation en langue française sont requises. 
 
 
 

 
 

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées. 
 


